



中国合格评定国家认可委员会

产品认证机构认可证书

(注册号: CNAS C004-P)

兹证明:

华信技术检验有限公司

北京市海淀区北三环西路 48 号 2 号楼 2 层 2A、2B、2C、2D、3 层 3A,
100086

符合 ISO/IEC 17065: 2012 《合格评定 产品、过程和服务认证机构要求》(CNAS-CC02) 的要求, 具备承担本证书附件所列产品认证服务的能力, 予以认可。

获认可的能力范围见标有相同认可注册号的证书附件, 证书附件是本证书组成部分。

发证日期: 2024-08-30

有效期至: 2029-08-29

初次认可: 2002-12-30



中国合格评定国家认可委员会授权人 **张朝华**

中国合格评定国家认可委员会 (CNAS) 经国家认证认可监督管理委员会 (CNCA) 授权, 负责实施合格评定国家认可制度。CNAS 是国际认可论坛 (IAF) 和亚太认可合作组织 (APAC) 的多边承认协议成员。
本证书的有效性可登陆 www.cnas.org.cn 获认可的机构名录查询。



China National Accreditation Service for Conformity Assessment

PRODUCT CERTIFICATION BODY ACCREDITATION CERTIFICATE

(Registration No. CNAS C004-P)

Vouching Technical Inspection Ltd.

Building 2, Floor 2, 2A, 2B, 2C, 2D, Floor 3, 3A, No. 48 Beisanhuan Xilu, Haidian District, Beijing,

P.R. China, 100086

to ISO/IEC 17065:2012 Conformity Assessment - Requirements for Bodies Certifying Products, Processes and Services (CNAS-CC02) for the competence to undertake the product certification service as described in the schedule attached to this certificate.

The scope of accreditation is detailed in the attached schedule bearing the same registration number as above. The schedule forms an integral part of this certificate.

Date of Issue: 2024-08-30

Date of Expiry: 2029-08-29

Date of Initial Accreditation: 2002-12-30

Signed on behalf of China National Accreditation Service for Conformity Assessment

张朝华

China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS) is authorized by Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) to operate the national accreditation schemes for conformity assessment. CNAS is a signatory of the International Accreditation Forum Multilateral Recognition Arrangement (IAF MLA) and the Asia Pacific Accreditation Cooperation Mutual Recognition Arrangement (APAC MRA).

The validity of the certificate can be checked on CNAS website at <http://www.cnas.org.cn/english/findanaccreditedbody/index.shtml>.



中国合格评定国家认可委员会

常规产品认证机构

认可业务范围

注 册 号: CNAS C004-P

认证机构名称: 华信技术检验有限公司

认 可 依 据: ISO/IEC 17065:2012 (CNAS-CC02:2013)

初次认可时间: 2002 年 12 月 30 日

序号	产品名称	认证方案(实施规则)	认证模式	标准(技术规范)
1	泵	产品认证实施进度表	型式试验 + 初始工厂检查 + 获证后监督	GB/T 24674 污水污物潜水电泵 GB/T 2816 井用潜水泵 JB/T 5415 微型离心电泵 GB 19762 清水离心泵能效限定值及节能评价 JB/T 8096 离心式渣浆泵 JB/T 8857 离心式潜污泵 JB/T 10608 混流潜水电泵 JB/T 10179 混流式、轴流式潜水电泵 GB/T 2818 井用潜水异步电动机 GB/T 13007 离心泵效率
2	电力变压器	VTI-PCJ-R016-2017-2017-2025.6.5 修改 电力变压器 (10kV) 节能认证实施规则	型式试验 + 初始工厂检查 + 获证后监督	GB/T 1094.1 -2013 电力变压器 第1部分: 总则; GB/T 1094.2 -2013 电力变压器 第2部分: 液浸式变压器的温升; GB/T 1094.3 -2017 电力变压器 第3部分: 绝缘水平、绝缘试验和外绝缘空气间隙; GB/T 1094.4 -2005 电力变压器 第4部分: 电力变压器和电抗器的雷电冲击和操作冲击试验导则; GB 20052 -2024 电力变压器能效限定值及能效等级; GB/T 1094.5 -2008 电力变压器 第5部分: 承受短路的能力; GB/T 1094.11 -2022 电力变压器第11部分: 干式变压器
3	低压成套开关设备	产品认证实施进度表	型式试验 + 初始工厂检查 + 获证后监督	GB/T 7251.3 低压成套开关设备和控制设备 第三部分: 由一般人员操作的配电板 (DBO)
4	自动转换开关器	VTI-PC-R010-2007-2007-2025.6.4 修改 自动转换开关电器 认证实施规则	型式试验 + 初始工厂检查 + 获证后监督	GB/T 14048.11 -2024 低压开关设备和控制设备 第6-1部分: 多功能电器 转换开关电器
5	高压开关与控制设备	产品认证实施进度表	型式试验 + 初始工厂检查 +	GB/T 3804 3.6 kV~40.5 kV 高压交流负荷

本附件未设有效期, 应与标有相同注册号的认可证书共同使用。其有效性可登陆 www.cnas.org.cn “获认可的机构名录” 查询。

变更号: 2025-01 第 1 页 共 2 页



中国合格评定国家认可委员会

常规产品认证机构

认可业务范围

注 册 号: CNAS C004-P

认证机构名称: 华信技术检验有限公司

认 可 依 据: ISO/IEC 17065:2012 (CNAS-CC02:2013)

初次认可时间: 2002 年 12 月 30 日

序号	产品名称	认证方案 (实施规则)	认证模式	标准 (技术规范)
		表	获证后监督	开关 GB/T 17467 高压/低压预装式变电站 GB/T 16926 高压交流负荷开关 熔断器组合电器 GB/T 14810 额定电压 72.5 kV 及以上交流负荷开关 GB/T 3906 3.6kV~40.5kV 交流金属封闭开关设备和控制设备

* * * * *

2025 年 09 月 18 日

认可证书专用章

本附件未设有效期, 应与标有相同注册号的认可证书共同使用。其有效性可登陆 www.cnas.org.cn “获认可的机构名录” 查询。

变更号: 2025-01 第 2 页 共 2 页



China National Accreditation Service for Conformity Assessment

GENERAL PRODUCT CERTIFICATION BODY ACCREDITED SCOPES

Registration No : CNAS C004-P
Name : Vouching Technical Inspection Ltd.
Accreditation Criteria : ISO/IEC 17065:2012 (CNAS-CC02:2013)
Date of Initial Accreditation: 2002-12-30

No.	Accredited Items	Certification scheme	Certification model		Standards or Specifications
1.	Pumps	Product certification implementation on schedule	Type test assessment audits	initial surveillance	GB/T 24674 Waste submersible motor-pumps GB/T 2816 Submersible pumps for deep well JB/T 5415 Miniature centrifugal Electricpump GB 19762 The minimum allowable values of energy efficiency and evaluating values of energy conservation of centrifugal pump for fresh water JB/T 8096 Centrifugal slurry pumps JB/T 8857 Centrifugal submersible sewage pumps JB/T 10608 Mixed flow submersible motor-pumps JB/T 10179 Mixed flow and axial submersible motor-pumps GB/T 2818 Submersible motor for deep well GB/T 13007 Centrifugal pump-Efficiency
2.	Power transformers	VTI-PCJ-R016-2017-2025.6.5 修改 Implementation on Rules for Energy saving	Type test assessment audits	initial surveillance	GB/T 1094.1 -2013 Power transformers-part 1:General; GB/T 1094.2 -2013 Power transformers-Part 2:Temperature rise for liquid-immersed transformer; GB/T 1094.3 -2017 , dielectric tests and external clearances in air; GB/T 1094.4 -2005 Power transformers-Part 4:Guide to the

This schedule without expiry date should be used with the accreditation certificate bearing the same registration number. The validity of the schedule can be checked on CNAS website at www.cnas.org.cn.

Change number: 2025-01 Page 1 of 3



China National Accreditation Service for Conformity Assessment

GENERAL PRODUCT CERTIFICATION BODY ACCREDITED SCOPES

Registration No : CNAS C004-P
Name : Vouching Technical Inspection Ltd.
Accreditation Criteria : ISO/IEC 17065:2012 (CNAS-CC02:2013)
Date of Initial Accreditation: 2002-12-30

No.	Accredited Items	Certification scheme Certification of Power Transformers (10kV)	Certification model	Standards or Specifications
3.	Low-voltage Switchgear Assemblies	Product certification implementation on schedule	Type test initial assessment audits	lightning impulse and switching impulse testing-Power transformers and reactors; GB 20052 -2024 Minimum allowable values of energyefficiency and the energy efficiency grades for power transformers; GB/T 1094.5 -2008 Power transformers-Part 5: Ability to withstand short circuit; GB/T 1094.11 -2022 Power transformers Part 11:Dry-type transformers
4.	Low-voltage Switchgear and controlgear	VTI-PC-R010-2007-2007-2025.6.4 修改 Implementati on Rules for Certification of Automatic Transfer Switching Equipment	Type test + initial assessment + surveillance audits	GB/T 7251.3 Low-voltage switchgear and controlgear Assemblies-Part 3: Distribution boards intended to be operated by ordinary persons (DBO) GB/T 14048.11 -2024 Low-voltage switchgear and controlgear-Part 6-1:Multiple function equipment-transfer switching equipment
5.	High-voltage Switchgear and controlgear	Product certification implementati	Type test initial assessment audits	GB/T 3804 High-voltage alternating current switches for rated voltage above 3.6 kV and less than 40.5 kV

This schedule without expiry date should be used with the accreditation certificate bearing the same registration number. The validity of the schedule can be checked on CNAS website at www.cnas.org.cn.

Change number: 2025-01 Page 2 of 3



China National Accreditation Service for Conformity Assessment

GENERAL PRODUCT CERTIFICATION BODY ACCREDITED SCOPES

Registration No : CNAS C004-P
Name : Vouching Technical Inspection Ltd.
Accreditation Criteria : ISO/IEC 17065:2012 (CNAS-CC02:2013)
Date of Initial Accreditation: 2002-12-30

No.	Accredited Items	Certification scheme on schedule	Certification model	Standards or Specifications
				GB/T 17467 High-voltage/low-voltage prefabricated substation
				GB/T 16926 High-voltage alternating current switch-fuse combinations
				GB/T 14810 Alternating current switches for rated voltages of 72.5 kV and above
				GB/T 3906 Alternating-current metal-enclosed switchgear and controlgear for rated voltages above 3.6 kV and up to and including 40.5kV

* * * * *

张朝华
Secretary-general of CNAS
2025-09-18

This schedule without expiry date should be used with the accreditation certificate bearing the same registration number. The validity of the schedule can be checked on CNAS website at www.cnas.org.cn.

Change number: 2025-01 Page 3 of 3